東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 040/24-25 「友你伴我」朋輩輔導日營

敬啟者:

為增進朋輩輔導學長與學弟妹之間的交流及連繫,並從日營歷奇活動中提升參加者的抗逆力及 團體合作精神,建立關愛校園文化,本校義工隊的朋輩輔導計劃「Stand by You」將舉辦日營活動, 詳情臚列如下:

日 期	:	十月二十六日(星期六)
時 間	:	上午 8:30 - 下午 4:30
地點	:	保良局賽馬會大棠渡假村 (大棠大棠山道 31 號)
集合時間及地點	:	上午 8:30 / 學校有蓋操場
解散時間及地點	:	下午4:30/元朗鐵路站
交 通	:	學校提供來回程交通
費用	:	全免(每名學生\$200,全數由學校資助)
備註	:	學生必須穿著本校之運動服及長褲

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動,並於十月二十一日(星期一)或之前簽妥電子通 告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9333 與社工郭文芳姑娘聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二四年十月十八日

 <u> </u>	
東華二院馬振玉紀会中學	班號:
水平二/2/MX上心心 1 子	7) - 1))U ·

活動通告 040/24-25 「友你伴我」朋輩輔導日營

*同意/不同意敝子弟參加「友你伴我」朋輩輔導日營活動。

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:	
家長姓名:	
學生聯絡電話:	
家長聯絡電話:	

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 040/24-25 "Stand by You" Adventure Camp

18th October 2024

Dear Parents

In order to strengthen the connections between junior-form and senior-form schoolmates and develop the school caring atmosphere, our school's volunteer team is going to organise an adventure day camp. Details of the camp are as follows:

Date	•	26 th October 2024 (Saturday)
Time	:	8:30am to 4:30pm
Venue	:	Po Leung Kuk Jockey Club Tai Tong Holiday Camp
		(31 Tai Tong Shan Road, Tai Tong, Yuen Long)
Gathering time and venue	•	8:30 am at Covered Playground
Dismissal time and venue	:	4:30 pm at Yuen Long Station
Transportation	:	Coach service will be provided by the school.
Fee	:	Free of charge
		(A full subsidy of \$200 / student will be provided by the school.)
Remarks	:	Students have to wear PE uniforms.

Please return the signed e-reply slip on or before 21st October 2024 (Monday). Please free feel to contact Ms Kwok Man Fong on 2443 9333 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.